



Mme Elizabeth Alexieva a le plaisir de vous inviter au vernissage de son exposition « La magie du macramé » le **mercredi 3 mai 2023 de 17h30 à 19h00** dans le **bâtiment Palais de l'Europe** du Conseil de l'Europe.

Cette invitation est strictement personnelle et n'est pas un droit d'accès. Merci de me confirmer votre présence par mail avant le 21/4 midi avec votre nom et prénom qui seront communiqué à l'accueil du Palais pour vous délivrer un badge. **Merci aussi de vous munir d'une pièce d'identité** qui sera exigée à l'entrée du Conseil de l'Europe (du côté des drapeaux).

L'exposition peut être visitée aussi à une date ultérieure si vous me prévenez du jour pour que je vous accompagne dans le bâtiment (règles de sécurité obligent)

R.S.V.P. : eelialbg@yahoo.com; 0033 6 77 29 79 16



Ms Elizabeth Alexieva has the pleasure to invite you to the opening of her exhibition "The Magic of Macramé" on **Wednesday 3 May 2023** from **5.30 pm** to **7.00 pm** in the **Palace of Europe** the main building of the Council of Europe.

This invitation is strictly personal and is not a right of access. Please confirm your presence by e-mail before 21/4 noon with your name and surname which will be given to the Palais reception desk to issue you a badge. Please also bring an identity document which will be required at the entrance of the Council of Europe (the entrance with the flags).

The exhibition can also be visited at a later date if you inform me of the day so that I can accompany you into the building (security rules apply)

R.S.V.P. : eelialbg@yahoo.com; 0033 6 77 29 79 16